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del 1980 Selva rWT 

Segona trobada de batlles i regidors 

Els socialistes de la Selva, per 
Torganització municipal 
VIDRERES (Per Maria Josep Bouis). — Dilluns al vespre 
tingué lloc la segona reunió de la sèrie que els batlles i regi
dors socialistes de la comarca de la Selva pensen celebrar 
per intercanviar opinions i criteris sobre el funcionament i 
l'actuació als respectius consistoris. 

Aquesta reunió que comptà amb la presència del cap 
de llista de Girona, Xavier Guitart, estava adreçada, d'una 
banda a tractar diversos temes de funcionament municipal 
i, de l'altra, a plantejar al futur diputat tota la problemàti
ca de la comarca pel que fa als aspectes socials més impor
tats com són la sanitat i l 'ensenyament. 

El primer tema que es plante
jà fou el de la mecanització mu
nicipal. El batlle i un regidor de 
Caldes de Malavella indicaren la 
necessitat i la rendibilitat d'a
questa mecanització si es compta 
amb un mínim de quaranta o 
cinquanta mil habitants, xifra 
que excedeix a la Selva i propo
saren la creació i el muntatge 
d'un centre de càlcul mancomu
nat a nivell comarcal i, fins i tot, 
a nivell d'altres poblacions que 
ho soUicitessin encara que no 
pertanyessin a la Selva. 

Organització municipal 

. Els representants de Caldes 
informaren de les diverses utilit
zacions d'aquesta mecanització, 
per alliberar als Ajuntaments de 
molta feina administrativa, com 
és la confecció d'un padró mu
nicipal molt ampliat que no es 
limitaria tan sols a les dades 
habituals sinó que recolliria d'al
tres que poguessin servir en un 
moment donat per a la obtenció 
d'informacions de tot tipus. Es 
podria fer així mateix fitxers 
catastrals de finques, solars, vi-
vendes, etc..., fitxers de vehicles, 
fitxers d'animals domèstics i 
també es preveu la possibilitat 
de confecció d'un fitxer sanitari 

a més de l'obtenció de tot tipus 
de rebuts. Es decidí finament 
pel que fa en aquest tema, de 
comunicar-ho i consultar-ho amb 
els respectius consistoris i tornar-
ho a tractar en una propera reu
nió. 

Problema sanitari 

Seguidament es passà al tema 
sanitari en el que Joan Arrú féu 
una breu informació respecte del 
mapa sanitari i de la planificació 
i el funcionament futurs d'aques
ta conselleria de la Generalitat. 
La situació dels metges interins, 
la creació de noves places i el 
reacondicionament de dispensa
ris i ambulatoris de l'Asseguran
ça social foren els aspectes 
problemàtics més generals que 
sorgiren durant la reunió. La 
manca d'infraestructures i de 
titulars són comuns a totes les 
poblacions així com es palesà el 
problema de les ambulàncies. 

Els representants del consis
tori de Blanes sol.licitaren que es 
fes una forta pressió per tal d'a
conseguir que els Ajuntaments 
poguessin participar en el funcio
nament i la gestió dels centres 
sanitaris de la S.S. També es 
tractà el tema de la medicina 
preventiva, manifestant la neces
sitat de les revisions anyals a les 
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ANUNCIO 
A los efectes prevenidos en el Ertículo 9.o del Decreto 

2617/1966 y articulo 10 del Decreto 2619/1966,ambos de 20 
de octubre, se somete a información pública la petición de ins-
talación y declaración, en concreto, tíc su utilidad pública, de 
una línea de Alta Tensión a 10 Kv. y una Estación Transforma
dora, cuyas características especiales se seíïalan a continuación. 
PETICIONARIO: HIDROELÈCTRICA DEL AMPURDAN. 

S. A., c/ San Pablo, 44-46 - FIGUERAS. 
LUGAR DONDE SE VA A ESTABLECER LA INSTALA-

CION: En "Mas Seguillà", en termino mumcipal de Ciste
lla y en lugar denominado Vilaritg. 

FINALIDAD DE LA INSTALACION: .Ampliar y mejorar la 
capacidad de servicio de sus redcs de distribución. 

CARACTERÍSTICAS PRINCIPALES: Línea A. T.: Aérea, tri-
fàsica a la tensión de servicio de 10 KV., longitud 0,183 
Km. sobre apoyos de madera y con conductor de Alumi-
nio-acero de 31,10 mm2. 
Estación Transformadora: Tipo interior, con aparellaje de 
maniobra y protección, transformador de 25 K.VA., rela
cioni 0/0,23 KV. 

PRESUPUESTO: 565.400 Ptas. 
Exp.2.554/9-A 
' Lo que se hace ptíblico para que pueda serexaminado el 
proyecto de la instalación en esta Delegación Provincial del Mi
nisterio de Indústria y formularse al mismo tiempo las reclama-
ciones, por duplicado, que se estimen oportunas en el plazo de 
treinta días contados a partir del sigiiiente al de la publicación 
de este anuncio. 

Gcrona, a 8 dé Encro de 1.980 

EL DELEGADO PROVINCIAL, 
Luis Dourdil Navarro 

Xavier Guitart, amb batlles i regidors de la Selva (Foto Roqucta) 
escoles i de la posada en marxa 
de campanyes de medicina pre
ventiva tan a nivell escolar com 
d'adults. 

Falta un institut 

Pel que fa a l'ensenyament, 
els aspectes més importants i 
més problemàtics foren el de la 
manca d'un Institut de BUP més 
a l'abast de la comarca amb les 
conseqüències que aquest fet 
comporta de tipus econòmic i de 
centres de Formació Professional 
amb suficient capacitat i amb di
versitat d'especialitzacions a 
seguir. També es parlà de l'actual 

mobilitat dels mestres que fa 
gairebé impossible adoptar una 
planificació pedagògica coherent, 
i del greu problema que suposa 
l'educació física. Finalment s'a
cordà trametre ai diputat socia
lista Lluís M. de Puig un llistat 
comarcal de problemes referents 
al tema de l'ensenyament. Es 
parlà també de l'ensenyament 
permanent d'adults i de l'educa
ció especial. 

Temes importants com l'ura
ni, la previsió d'incendis, les co
municacions viàries, la contami
nació del Ter i d'altres seran 
tractats a la propera reunió 
que tindrà lloc el proper dia 25 
d'aquest mes també a Vidreres. 

— L'Ajuntament de 
Vidreres amb en de Puig 
VIDRERES (Del nostre corresponsal, Pere Parer). — En 
una reunió que es mantingué a l 'Ajuntament, el Consistori 
exposà la problemàtica que té plantejada la població refe
rent a escoles i sanitat al diputat socialista Lluís Maria de 
Puig. 

El problema sanitari és degut a què a Vidreres fins fa 
poc temps hi havia dos metges, un de la Seguretat Social i 
í'altre particular, el doctor Deulofeu, que fa poc temps se li 
dedicà un carrer per la seva dedicació a la medicina en ge
neral i al poble de Vidreres en particular. 

Els dos metges quasi alhora 
s'han jubilat, ara el problema 
consisteix que segons la pobla
ció, 3.143 habitants, i en haver-
hi un nombre de cartilles que no 
arriba al que s'ha estipulat, no-
me's hi pertoca un metge. El po
ble, i així ho ressaltà l'Ajunta
ment, creu que un sol metge és 
insuficient, a més tenint el prece
dent que fins ara n'hi havia dos. 

El problema escolar és també 
greu, falten aules i mestres, a E. 
G. B. hi ha quinze classes amb 
una mitjana de trenta-dos alum
nes; a pre-escolar hi ha dues clas

ses, distribui'des, quaranta-nou 
alumnes en una classe i seixanta 
a Í'altre. Vidreres necessita un 
nou col.legi de vuit unitats i sè
ries reformes a l'actual edifici. 
Per al curs 80—81 seran necessa
ris vint-i-un professors i que sen
se la construcció d'un nou grup 
és impossible d'obtenir. 

El diputat socialista, Lluís Maria de 
Puig, rebé les reivindicacions dels vi-
drerencs quant a sanitat. (Foto S. 
MartO 

Terrenys per a escoles 

L'Ajuntament exposà les ges
tions portades a terme a ambdós 
problemes així' com es va lliurar 
al ministeri d'Educació i Ciència 
del terreny per instal.lar-hi el 
nou grup escolar. 

El diputat de Puig prometé de 
realitzar les gestions oportunes 
sobre el problema escolar per 
averiguar si l'informe que va ela
borar l'Ajuntament es troba a 
Madrid, i en tot cas si no hi ha
gués contestació des del parla
ment presentar una interpel.lació 
al Govern. Pel problema del met
ge realitzà les gestions a Sanitat i 
al Col.legi de Metges. 

Pel programa 

Oposició dels 
sindicats 
de Sant 
Hilari al CIT 
SANT HILARI SACALM 
(Del nostre corresponsal. Nar
cís Pujol). — El passat dia 6, i 
a les deu del vespre, el Centre 
d'Iniciatives i Turisme de 
Sant Hilari Sacalm, va convo
car a una reunió general de 
veihs de la vila, en el local de 
la Biblioteca de "la Caixa". 
Es va dir que d'ara endavant, 
s'aniria més de cara al poble i 
menys de cara a la pesseta. 
Per la qual cosa es volia cons
tituir una comissió mixta Co-
lònia-Poble, estrenyent els lla
ços d'amistat entre els veihs 
del poble i els estiuejants, els 
quals se sentien desplaçats, 
com si fessin nosa, i que a 
més s'avorreixen molt, per 
falta d'activitats. 

El projecte d'activitats és 
realment, molt ambiciós, co
breix amplis espais, des d'ex
cursions, concursos fotogrà
fics, exposicions, fins i tot de 
filatèlia i numismàtica, confe
rències sobre història local, ei-' 
nema infantil... i aprofitar el 
nom de Serrallonga amb fina
litats turístico-folklòriques. 

D'entrada es compta amb 
una possible ajuda de "la Cai
xa", si més no de cara a pro-
mocionar uns cartells turís
tics, s'espera el suport de la 
ràdio, en un programa espe
cial de dues hores sobre Sant 
Hilari... 

Resposta de CC 0 0 i UGT 

Per la seva part, els sindi
cats de Comissions Obreres i 
la Unió General de Treballa
dors, reponen als projectes 
del Centre d'Iniciatives i Tu
risme manifestant que és con
venient i necessària una pro
moció global de Sant Hilari 
Sacalm, a nivell del Principat, 
de l'Estat i internacional. 
Aquesta promoció no pot ser 
sectorial, ha de cobrir tots els 
aspectes de la vida, social, cul
tural i econòmic de la vila. 

També, que tal i com està 
programat, els possibles únics 
beneficiaris són els locals co
mercials, els Bars, fondes i 
hostals, quedàht marginades 
les indústries, i amb elles, els 
treballadors, i que la partici
pació dels treballadors hila-
rencs, dintre del cenyit pro
grama d'excursions, conferèn
cies, concerts i exposicions, 
queda notablement reduida 
pels horaris laborals, per la 
qual cosa, la col.laboració co-
lònia-poble queda en entredit. 

Afegeixen que hi ha un 
dotze per cent aproximat 
d'obrers en atur forçós, i res 
no es preveu per donar feina, 
ni en treballs comunitaris, als 
cent vuitanta llargs de treba
lladors amb carnet d'atur, i 
manifesten que, comptant 
amb què bona part de la pos
sible clientela turística, siguin 
treballadors jubilats, la pre
sència d'un nombre crekent 
d'obrers en atur forçós, pot 
crear un estat emocional ne
gatiu per als interessos del po
ble. D'altra banda, les mes-
TO^ses de casa temen que els 
preus, davant un excés de de
manda es disparin al'estiu... i 

_ no s'abaixin a l'hivern. 
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